

SMD250-02 695035-000

产品名称	SMD250-02 695035-000
公司名称	深圳市元世通电子有限公司
价格	面议
规格参数	产品类型:光纤二级管 是否进口:是 品牌:Samsung/三星
公司地址	深圳市福田区深南中路3031号汉国中心4406
联系电话	0755-83782859 13699853127

产品详情

元世通电子专营世界名牌ic及其他元器件，是多家全球知名的高科技oem和cem电子生产工厂特许配套销售的供应商，同时和世界知名品牌元器件原厂及代理销售机构建立了良好的伙伴关系，以及我司集香港、台湾、新加坡、马来西亚、韩国等货源的优势，拥有优势的供货渠道和稳定持续的货源，长期备有大量现货库存，以“持续供货，供优质货”为特色深受国内外客户一致好评。

我们致力于经营存储类、通信类芯片，元世通团队经过十多年的不懈努力，形成了具备自身独特优势的产品。产品有arm、sram、dram、sdram、ddr、flash、电脑集成、各种存储芯片、28、29、39、49以及各国品牌系列ic。在产品的品质控制上，我们严格遵守品质控制准则及程序，严格把控货物的仓储、运输、接收、质检的每一个环节。十多年来我们始终坚持一流的质量和服务，使得我们成为广大oem、cem产品制造商首选的现货供应合作伙伴。

公司宗旨：秉承服务第一，诚信理念，保证质美价优、多货快捷

ic-world is experienced in distributing world famous brands of ic & others electronic components. .we have long-term partnership with companies around the world to create an extensive business and resource, which include oem plant、manufacture and agency factor organization. owning supply advantage from hk、taiwan、singapore、malaysia、korea,we have competitive supply and a load of in-stock inventory.with the feature of continued supplying and supplying high quality,we win high praise from foreign and domestic costumers .our team devote ourselves to run memory and communication chips for over ten yeas so we process distinct advantaging products,ncluding arm, sram, sdram, ddr dram, flash, memory chips, 28, 29, 39, and 49 and so on..in quality-control,we strickly preserve the quality-control standar and programand control storage、transpot、receipt and test .we stick to high quality and service,so we are the stock-supplying partner as the first choice for oem and cem company aim:insist high quality service and integ ity guarantee high quality and competitive price、quickly supplying

本产品的产品类型是光纤二级管，是否进口是是，品牌是Samsung/三星，型号是SMD250-02695035-000，封装是CALL，批号是STOCK，类型是其他IC